



Announcement of the Board of Directors Meeting to approve the Financial Results and to discuss Ordinary items

To: Bahrain Bourse

Bahrain Commercial Facilities Company B.S.C would like to announce that its Board of Directors will meet on Sunday 22nd February 2026 at 10:00 AM to discuss the following agenda:

1. Review and Approval of the Financial Statements as of 31st December 2025.
2. Conflict of Interest Declaration.
3. Approval of the Minutes of the Meeting held on 28 January 2026.
4. Review of the Twelve Months Business Operations.
5. Review and Approval of OGM Agenda
6. Review and Approval of items forwarded by the Audit, Risk and Compliance Committee and the Nomination, Remuneration, Sustainability and Governance Committee.
7. Any Other Business.

موعد إقامة اجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية و لمناقشة الأمور الإعتيادية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة سوف يعقد اجتماعه يوم الأحد الموافق 22 فبراير 2026 وذلك في تمام الساعة 10 صباحاً، حيث ستم مناقشة:

1. مراجعة الحسابات الختامية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2025 والمصادقة عليها.
2. إقرار تضارب المصالح.
3. المصادقة على حضور الاجتماع المنعقد بتاريخ 28 يناير 2026.
4. مراجعة العمليات التجارية خلال الاثني عشر شهراً الماضية.
5. مراجعة واعتماد جدول أعمال الاجتماع العام العادي.
6. مراجعة واعتماد البنود من قبل لجنة التدقيق والمخاطر والامتثال، ولجنة الترشيحات والمكافآت والاستدامة والحكمة.
7. ما يستجد من أعمال أخرى.



Name	Huda Janahi	هدى جناحي	الإسم
Title	Acting Head of Compliance	مدير إدارة الالتزام بالإئتمانة	المسمن الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			